
INFORMACJA O ZESPOLE SZKÓŁ IM. BRATA ALOJZEGO 
KOSIBY W WIELICZCE W TEKŚCIE ŁATWYM DO CZYTANIA 
(ETR) 
 

 

LOKALIZACJA ZESPOŁU SZKÓŁ IM. BR. ALOJZEGO KOSIBY 

Budynek Kampusu Wielickiego ul Marszałka Józefa Piłsudskiego 105                         

w Wieliczce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wejście do Zespołu Szkół im. Brata Alojzego Kosiby znajduje się                     

po lewej stronie  

 

 

 

 

 

 



DZIAŁALNOŚĆ  ZESPOŁU SZKÓŁ IM. BR. ALOJZEGO KOSIBY 

 

Zespół Szkół im. Br. Alojzego Kosiby tworzą: 

Szkoła Podstawowa nr 5 Specjalna - klasy 1-8, 

Szkoła Specjalna Przysposabiająca do Pracy – klasy 1-3  dla 

absolwentów szkoły podstawowej. 

 

W Zespole Szkół im. Br. Alojzego Kosiby uczą się dzieci i młodzież                            

z niepełnosprawnością intelektualną różnego stopnia oraz 

niepełnosprawnościami sprzężonymi.  

Warunkiem przyjęcia do szkoły wchodzącej w skład Zespołu jest 

posiadanie aktualnego orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego 

lub zajęć rewalidacyjno – wychowawczych oraz  skierowania wydanego 

przez Starostę Wielickiego. 

 

W Zespole Szkół im. Brata Alojzego Kosiby uczniowie: 

 wszechstronnie się rozwijają pod opieką nauczycieli i 

specjalistów, 

 korzystają z opieki świetlicowej przed rozpoczęciem zajęć 

lekcyjnych oraz po ich zakończeniu,  

 rozwijają swoje zainteresowania i uzdolnienia na zajęciach 

pozalekcyjnych, 

 biorą udział w wycieczkach, konkursach, zawodach   

sportowych, 

 mogą zjeść gorący posiłek  

 

 

 



INFORMACJE DLA OSÓB ZE SZCZEGÓLNYMI POTRZEBAMI  

 

Budynek w którym znajduje się Zespół Szkół im. Brata 

Alojzego Kosiby jest przystosowany do potrzeb osób                              

z niepełnosprawnością ruchową. 

 

 
Do Zespołu Szkół im. Br. Alojzego Kosiby można wejść  
z psem asystującym 
 
 
 
 
Przed budynkiem wyznaczone są dwa miejsca 
parkingowe dla osób niepełnosprawnych  
 

 

 

Po wejściu do budynku wyznaczony pracownik szkoły 

pomoże Ci  dotrzeć do odpowiedniego miejsca lub osoby  

 

 

 

ORGANIZACJA PRACY ZESPOŁU SZKÓŁ IM. BR. ALOJZEGO KOSIBY 

 

Zajęcia szkolne odbywają się w godzinach 8.20 – 16.10  

Świetlica szkolna działa w godzinach 7.00 – 8.20 oraz 12.30 – 16.30 



Sekretariat Zespołu Szkół im. Brata Alojzego Kosiby czynny jest                         

w godzinach 7.00 – 15.00 

 
KONTAKT 
 
Telefon: 12 289 17 43 – sekretariat, 
                12  289 17 44 – Dyrektor        
 
E-mail: zss@zskosiby.wieliczka.pl 
 
Adres do korespondencji: Zespół Szkół im. Br. Alojzego Kosiby  
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